
Aan burgemeester en wethouders 
door tussenkomst van de voorzitter van de raad 
 
 
Ridderkerk,11-12-2017          
 
 
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het college van burgemeester en wethouders  
(RvO, artikel 40) over RIB 2017-10-04 afvalbakkenplan 
 
 
Geacht college, 
 
 
1. In de RIB wordt gesproken over het terugbrengen van het aantal afvalbakken. Is hierin 
meegewogen of de afvalbakken, die staan bij plekken waar veel honden uitgelaten worden, blijven 
staan zodat mensen vlak bij de hondenpoep kwijt kunnen? 
 
2. Er wordt gedacht aan ondergrondse afvalcontainers met een zij-inlaat voor ‘klein (potentieel zwerf-) 
afval. Kan daarin ook restafval gegooid worden om de klep-bewegingen te mijden?  
 
3. Er staat ook ‘gescheiden’ afval voor de zij-inlaat, kunnen er dan meer zij-inlaatpunten op de 
container zitten zodat papier en plastic/blik  en hondenpoep ook daar gescheiden worden 
opgevangen? 
 
4.Wordt er gedacht bij ‘het soort afvalbakken’ in het algemeen aan bakken met een scheiding voor 
papier en plastic/blik en hondenpoep? 
 
5. Het plan van aanpak wordt met de burgers gecommuniceerd via de wijkoverleggen. Is het de 
bedoeling dat de wijkoverleggen dit door gaan geven aan alle inwoners? Hoe denkt u dat te 
organiseren?  
 
 
Gelet op het bepaalde in artikel 40 van het Reglement van Orde voor de raad verzoek ik u om 
schriftelijke beantwoording van deze vraag. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
Petra van Nes –de Man, Echt voor Ridderkerk 

 


